

The Government of India has introduced the digital Disembarkation Card (e-Arrival card) for all foreign nationals visiting India, effective from October 01, 2025. All foreign nationals travelling to India are now required to complete and submit the Disembarkation Card online before arrival in India.

The digital form can be submitted via: <https://boi.gov.in/> <https://indianvisaonline.gov.in> Or through the “Indian Visa Su-Swagatam” mobile application. The form should be completed up to 72 hours before arrival. The physical disembarkation form will continue temporarily (for up to 6 months or until further notice). All foreign nationals are encouraged to use the digital submission option for a smooth arrival process.

Оцифровка карты высадки для иностранных граждан, посещающих Индию. Правительство Индии ввело электронную карту высадки (электронную карту прибытия) для всех иностранных граждан, посещающих Индию, начиная с 1 октября 2025 года. Все иностранные граждане, въезжающие в Индию, теперь обязаны заполнить и предоставить карту высадки онлайн до прибытия в Индию. Электронную форму можно заполнить через:

<https://boi.gov.in/>

<https://indianvisaonline.gov.in> или через мобильное приложение «Indian Visa Su-Swagatam».

Форму необходимо заполнить не позднее, чем за 72 часа до прибытия. Форма высадки временно будет действовать (до 6 месяцев или до дальнейшего уведомления). Всем иностранным гражданам рекомендуется использовать электронную форму подачи для упрощения процесса прибытия.